

CASE HISTORY



PROJECT : AIR FRANCE HEAD QUARTERS – ROISSYPOLE

Project Location : Charles de Gaulle Airport, Roissy - France

Client : Air France

Architect : Valode et Pistre

GEMO Mission : Project Management

Design Consultants : Sechaud-Bossuyt ; Trouvin

Total Area : 130 000 m²

Total Cost : 137 M€

Completion Date : December 1995

Brief Description : Construction of the Air France Headquarters building at the Roissy Charles de Gaulle Airport.

**Project :**

**AIR FRANCE
HEAD QUARTERS
ROISSYPOLE**

ROISSY, FRANCE

CASE HISTORY

AIR FRANCE

Direction des Affaires immobilières

La Directeur

Monsieur J Ch. PECHER
GEMO
Route de l'Épinette
B.P. 10 793
95727 ROISSY-CDG CEDEX

N.Ref. : DA ZH 25065/AG.MH
Tel. : (1) 41 56 69 50

Roissy, le 3 Août 1995

Monsieur,

Vous avez dirigé l'équipe efficace et solide qui a assuré la direction des travaux de notre nouveau siège.

L'opération n'est pas encore totalement achevée. Elle vient cependant de franchir un cap important : l'ensemble des services de Montparnasse et de notre Direction Générale vient de s'y installer.

Délais et budget ont été plus que respectés, et dans des conditions parfois difficiles, vous et vos équipes avez vaillamment défendu nos intérêts.

Nous vous avons choisi, parce que nous savions la compétence et l'efficacité de votre équipe. Mais en prime, nous avons bénéficié d'une excellente ambiance et de la part de tous, d'une grande gentillesse et d'une serviabilité à toute épreuve, ce qui a transformé en plaisir une tâche délicate.

Je vous demande de transmettre à tous ceux qui ont oeuvré à vos côtés, mes remerciements et mes félicitations pour le travail accompli, et pour la façon avec laquelle votre mission a été remplie.

« AIR FRANCE » LOGO

Real Estate Management

The Director

Mr J.Ch. PECHER
GEMO
Route de l'Épinette
BP 10793
92727 ROISSY CDG Cedex
Roissy August 3 1995

O/REF : DA ZH 25065/AG MH
Tel. (1) 41 56 69 50

Sir,

You have led the strong and efficient team who carried out the project management for the construction of our new head office.

The project is not yet completely finished. Though an important step has been accomplished : all the staff of Montparnasse quarters and our general management moved in the new offices.

The schedule and budget were respected, and despite of difficult conditions, your team and yourself have thoroughly defended our interest.

We have chosen you because we were aware of the competence and efficiency of your team. But more over, we have benefited from an excellent job atmosphere, and a lot of kindness and helpfulness which had made this difficult task more pleasant.

I would like you to transmit to all of your team members my thanks and congratulations for the work done, and for the way your mission has been fulfilled.

Alain GILLE

44 215 M

110 MAI 2006

Alain GILLE

15 square Max Hymans - F-75757 Paris cedex 15
Téléphone 33 (0) 43 23 89 79 - Fax 33 (0) 43 23 93 48
Compagnie Nationale Air France société anonyme à participation contrôlée
siège au 15 square des Trinités Paris cedex 15 - 75015 PARIS
RCS Paris 9 552 043 202
Siège social : 15 square Max Hymans - F-75757 Paris cedex 15